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                                                              1. BÖLÜM 
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 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediyemizin, uluslararası iliĢkilerini güçlendirmek, dünya kentleriyle çevre, sürdürülebilir kentsel 

kalkınma ve ilgili alanlarda iĢ birliğini geliĢtirerek karĢılıklı bilgi ve deneyim paylaĢımında bulunmak 

amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Ġklim Miras Ağı (Cultural Heritage Network)'e üye olması 

hususunun görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢkiler ve Tur.Dai.BĢk.E.463750) 

 2. Bergama ilçesi, Yerlitahtacı Mahallesinde "Anı Evi" inĢa edilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanlığı ile Bergama Belediye BaĢkanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Kültür ve San. Dai.BĢk.E.465544) 

 3. Belediyemizce ülkemizin kültürel sanatsal değerlerine sahip çıkılması, Klasik Türk Müziği geleneği 

içinde müziğimize yeni eserler kazandırmak amacıyla, RüĢtü ġardağ Kültür, Sanat ve Eğitim Derneği ile 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi iĢ birliğiyle “1. RüĢtü ġardağ Beste YarıĢması” gerçekleĢtirilmesi 

planlanmakta olup, söz konusu yarıĢma için 21/02/2022 tarihinde AASSM Büyük Salonun bedelsiz 

tahsisini, Belediyemizce tanıtım desteği sağlanmasını ve önerge eki Ģartnamede sunulan üçüncülük 

ödülünün, Müdürlüğümüz 190.5.03.4.2.05 Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler bütçe tertibinden 

karĢılanmasını hususlarının görüĢülmesi. (Kültür ve San. Dai.BĢk.E.457910) 

 4. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ġehir Tiyatrolarınca sahnelenecek oyunların güncellenen bilet 

bedellerine yönelik önerge ekinde yer alan Gelir Tarifesinin görüĢülmesi. (Kültür ve San. 

Dai.BĢk.E.451988) 

 5. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi 2022 Mali Yılı Bütçesinin “Gider Bütçesi 

bölümü, Fonksiyonel Sınıflandırmaya göre Ödenek Tablosunun; İskan ve Toplum Hizmetleri, Dinlenme, 

Kültür ve Din Hizmetleri ile Sosyal Güvenlik ve Sosyal Yardım Hizmetlerine” ait tutarlarda sehven 

yapılan maddi hatanın; önergede yer aldığı Ģekilde düzeltilmesine yönelik, 05/11/2021 tarihli ve 106 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.461179) 

 

 6. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; ÖdemiĢ Belediyesi Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğü Hizmetlerinde 

kullanılmayacak olan ödeneklerinden toplam 8.470.000,00-TL ödeneğin düĢürülerek, önergede yer alan 

ilgili Müdürlüklere toplam 8.470.000,00-TL ödenek eklenmesi suretiyle fonksiyonel sınıflandırmanın 

birinci düzeyleri arasında aktarma yapılmasına yönelik, 01/11/2021 tarihli ve 184 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.464894) 

 7. Kiraz Belediye Meclisinin 17/05/2021 tarihli ve 61/5 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenimahalle 

Mahallesi 204 ada 54, 55, 56 numaralı parseller ve 233 ada 2, 14, 17 numaralı parsellerde hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.441262) 
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8. Kiraz Belediye Meclisinin 06/09/2021 tarihli ve 89/8 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/1000 ölçekli 

Hisar Köyü Köy GeliĢme Alanı Uygulama Ġmar Planı ve Plan Notlarında Hmaks= 6.50 metrenin; 

Yençok=7.50 metre olarak değiĢtirilmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.441139) 

 9. Ġzmir ili, Buca ilçesi, Tınaztepe mahallesinde, yürürlükteki nazım imar planında Üniversite alanında 

kalan alanda Ġzmir Valiliği Gençlik ve Spor Ġl Müdürlüğü'nün talebi doğrultusunda, Dokuz Eylül 

Üniversitesi Tınaztepe Kampüs Alanı 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonuna; "Nazım Ġmar 

Planında belirlenen" Yüksek Öğretim Tesisleri ve Kampüs Alanı (Üniversite Alanı- Üniversite GeliĢme 

Alanı- Teknopark)" olarak belirlenen alanlar içinde; yurt, kültür, spor, kültürel ve sosyal tesis, teknik 

donatı içeren altyapı hizmet binaları yer alabilir. Orman vasfında olan alanlarda Orman Genel 

Müdürlüğünden, 6831 sayılı Orman Kanunu kapsamında gerekli izinler alınmadan uygulama 

yapılamaz." Ģeklinde plan notu ilave eklenmesine iliĢkin hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

Plan Notu Ġlavesi önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.465940) 

 10. Belediyemiz mülkiyetindeki Bornova ilçesi, Ergene Mahallesi, 3523 ada, 1 Parselde, Emlak 

Yönetimi Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, "Konut Alanı" olarak belirlenen Nazım Ġmar Planı 

Kararının "Belediye Hizmet Alanı" olarak düzenlenmesine iliĢkin hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.467246) 

 11. Belediyemiz mülkiyetindeki, yürürlükteki imar planında "Konut Alanı (Ayrık Nizam 2 Kat )" olarak 

belirlenen, Bornova ilçesi, Ergene Mahallesi, 3523 ada, 1 parselin, Emlak Yönetimi Dairesi 

BaĢkanlığımızın talebi doğrultusunda, Emsal=1.00yapılaĢma koĢullu, "Belediye Hizmet Alanı (Yurt, 

Sosyal Tesis ve bu hizmetlerin gerektirdiği diğer kullanımlar yer alabilir.)" olarak belirlenmesine iliĢkin 

hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.467325) 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Bergama Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 21/10/2021 tarihli ve 138 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.431743) 

 

 2. Dikili Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 08/10/2021 tarihli, 167 ve 169 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.414378) 

 

 3. Kiraz Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 01/10/2021 tarihli ve 90 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.409881) 

 

 4. Beydağ Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 08/10/2021 tarihli ve 69 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.414859) 
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5. Menemen Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, 

Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı 

Analitik Bütçesine yönelik, 08/10/2021 tarihli ve 115 sayılı Kararının değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.415456) 

 

 6. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 18/10/2021 tarihli, 176, 177, 178 ve 179 sayılı Kararlarının değiĢiklikle oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.432131) 

 

 7. KemalpaĢa Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, 

Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı 

Analitik Bütçesine yönelik, 18/10/2021 tarihli ve 180 sayılı Kararının değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.421205) 

 

 8. Aliağa Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 07/10/2021 tarihli ve 436 sayılı Kararının değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.412030) 

 

 9. Bayındır Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 18/10/2021 tarihli ve 260 sayılı Kararının değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.424500) 

 

 10. Foça Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 25/10/2021 tarihli, 235 ve 236 sayılı Kararlarının değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.432275) 

 

 11. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, 

Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı 

Analitik Bütçesine yönelik, 18/10/2021 tarihli ve 57 sayılı Kararının değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.431740) 

 

 12. Kınık Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2022 Mali Yılı Analitik 

Bütçesine yönelik, 20/10/2021 tarihli, 51 ve 52 sayılı Kararlarının değiĢiklikle oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.433321) 

 

  

IV. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

  

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

  

VI. ALTINCI BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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2. BÖLÜM 

2021 YILI KASIM AYI V. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak No    : 97509404-301.04-11/5                                       Toplantı Tarihi   : 18/11/2021  

            Toplantı Yeri  : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi   Toplantı Saati      : 18.00   

                           No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                           (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, Bülent 

SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya 

YILDIZ, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap 

BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Saadet ÇAĞLIN, Mehmet Atilla BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, 

Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, 

Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Ali Rıza KÖÇER, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan 

YILDIZ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim 

ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk 

AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet 

TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, Musa ÖZCAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma 

ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Bülent 

KÖKLÜ, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, Ayhan 

KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Aybars 

YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Nuri CAFEROĞLU, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özdem 

Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik 

SÜREN, Ruhi SELEK, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa 

NEZĠR, Fikret MISIRLI, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Hüsnü 

BOZTEPE, Göksel DĠNÇER, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan 

BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, AyĢegül ALTUĞ, Ali AYYILDIZ, Mehmet 

PINAR, Erhan ÇALIġKAN, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, 

Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan ERTANE, Kemal SEVĠNÇ, 

Halil AKBULUT, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, 

Cüneyt UMUTLU, Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, Alpaslan KOPARAL, Nezih ÖZUYAR, Hasan 

ÜNAL. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Taner 

KAZANOĞLU, Fikret AKTAġ, Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Mustafa ĠDUĞ, 

Abdül BATUR, Cemil TUGAY, Serdar SANDAL, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, 

Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Mithat TEKĠN, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Mustafa KAYALAR, 

Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye BaĢkan 

Vekili), Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Ertan CERTEL, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Adil KIRGÖZ, 

Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, 

Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Nilay KÖKKILINÇ, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, 

Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, Dilek 

YILDIZ, Özgür Erman ÇAĞLAR, Aydın PEHLĠVAN (Menemen Belediye BaĢkan Vekili), Ali 

GÖNEN, ġevket HASIRCI, Galip ATAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül DURAN TÜRKER, Mümin 

BAYRAM, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Saliha ÖZÇINAR, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret 

ÇALIK, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Serdar AKSOY. 
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I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS BAġKANI: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Kasım Ayı Olağan Toplantısının V. BirleĢimini 

açıyorum. Toplantı Yeter Sayımız mevcuttur. Toplantı yeter sayımız mevcut olduğu için, Gündem 

Maddelerine geçebiliriz Değerli ArkadaĢlar. 

 

II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi Önergelerin yer aldığı ikinci maddeye… Sayın Gül ÇAMUR. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: BaĢkan’ım Gündem daha önce Meclis Üyelerimize dağıtıldı ve bu nedenle 

Gündemin madde baĢlıklarıyla görüĢülüp oylanmasını öneriyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar, 

Gündemimiz daha önceden dağıtıldığı için Gündem Maddelerinin madde baĢlıklarıyla görüĢülüp 

oylanmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.                      

O zaman baĢlayalım, 1?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: DıĢ ĠliĢkiler – Turizm – Hukuk – Bütçe – Ġklim Komisyonlarına 

gönderilmesini öneriyoruz, acil kaydıyla.     

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 1 no’lu Önergenin                

Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – Hukuk ve… 

GAMZE GÜL ÇAMUR: DıĢ ĠliĢkiler – Turizm – Hukuk – Bütçe – Ġklim. 

MECLĠS BAġKANI: Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – Hukuk – Turizm ve Fuarcılık – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarımıza acil kaydıyla havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonunu da ilave ediyoruz ona, Ġklim 

DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonunu da ilave ediyoruz, kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 2?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 2 no’lu Önergenin                  

Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 3?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Bütçe – Hukuk – Kültür – Kent Konseyi Komisyonlarına havalesini 

öneriyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: 3 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor – Kent Konseyi Komisyonlarına havale edilmesini, Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın 

SEVĠNÇ? Oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 4?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Tüketici – Bütçe – Kültür Komisyonları. 

MECLĠS BAġKANI: 4 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonlarına, Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 5 no’lu Önergenin Plan ve 

Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 6?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: 6, Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: 6 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini,              

Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 7?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: BaĢkan’ım 7 ve 8’in Ġmar Komisyonuna havalesini öneriyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 7 ve 8 no’lu Önergelerin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 9?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: 9, Ġmar - Eğitim - Çevre - Tarım Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini 

öneriyoruz. Acil Kaydıyla.  

MECLĠS BAġKANI: 9 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarına, Sayın HIZAL? Sayın 

ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Acil kaydıyla havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
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etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 10?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Ġmar Komisyonuna havalesini öneriyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 10 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 11?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: Ġmar  - Eğitim, Gençlik Komisyonları. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 11 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Bu son 3 Önergemiz de acil kaydıyla ama tekrar edelim BaĢkan’ım.  

MECLĠS BAġKANI: Hangi Önergeler acil demiĢtiniz?  

GAMZE GÜL ÇAMUR: 9, 10, 11 ve 1. maddelerdeki Önergeler acil kaydıyla.  

MECLĠS BAġKANI: 1, 9, 10 ve 11 bunlara acil kaydı düĢmüĢtük ama bir kere daha tekrar etmiĢ 

olayım. ġimdi okunarak Gündeme alacağımız BaĢkanlık Önergesi var, 3 tane galiba değil mi? 

SALONDAN: 2 tane. 

MECLĠS BAġKANI: 2 tane, buyurun efendim. 

 

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. 28/10/2021 tarihli ve 31642 sayılı Resmi Gazete'de 

yayımlanan 27/10/2021 tarihli ve 4642 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı uyarınca Covid-19 salgın 

hastalığının yayılmasının önlenmesine yönelik tedbirler kapsamında, sağlık hizmeti veren kamu ve 

özel sektöre ait tüm sağlık kurum ve kuruluşlarında çalışan personel; a) İlgili belediye tarafından 

karar verilmesi şartıyla, belediyeler ve bağlı kuruluşları ile bunların kurdukları birlik, müessese, 

işletme ve şirketlerce yürütülen toplu taşıma hizmetlerinden yararlanmada, b) Başkentray, 

Marmaray ve İzban seferlerinden yararlanmada, 31/12/2021 tarihine kadar (bu tarih dahil), 

8/1/2002 tarihli ve 4736 sayılı Kanunun 1 inci maddesinin birinci fıkrası hükmünden muaf 

tutulmuş olup; Sağlık hizmeti veren kamu ve özel sektöre ait tüm sağlık kurum kuruluşlarında 

çalışan personelin ulaşımını kolaylaştırmak amacıyla, toplu ulaşım hizmetlerinden ücretsiz 

faydalanmasına yönelik İzmir Büyükşehir Belediye Meclisi'nin 18/12/2020 tarih ve 05.1161 sayılı 

kararında söz konusu Cumhurbaşkanı Kararlarında geçen sürelerin "…Cumhurbaşkanı Kararı 

ile uzatılması veya yeniden karar alınması halinde uzatılan süre kadar İzmir Büyükşehir 

Belediyesi ile belediye denetimindeki toplu ulaşım araçlarından ücretsiz faydalanmaları …" 

hususu karara bağlanmıştır. Bu doğrultuda; her ne kadar 30/12/2020 tarihli ve 2020/149 sayılı İl 

Hıfzıssıhha Kurulu Kararı olsa da Sağlık çalışanlarının HES Kodu sorgulamadan binmesi toplu 

taşıma kullanan diğer hemşehrilerimiz açısından tedirginlik yarattığı, bu sebeple sürecin 

uzayabileceği öngörülerek Sağlıkçı Kartı adı altında kişiselleştirilmiş İzmirim kart tipi 

oluşturulmasının süreç açısından daha uygun olacağı düşünülmektedir. "Sağlıkçı Kart"ın; -

28/10/2021 tarihli ve 31642 sayılı Resmi Gazete'de yayımlanan 27/10/2021 tarihli ve 4642 sayılı 

Cumhurbaşkanı Kararında belirtilen sağlık hizmeti veren kamu ve özel sektöre ait tüm sağlık 

kurum ve kuruluşlarında çalışan personel verilmesine, -Kart bedelinin KDV dahil 10,00-TL 

belirlenerek kart sahibinden tahsiline, -Kartın Zayii / Yıpranması halinde KDV dâhil 20,00-TL 

olarak kart sahibinden tahsiline, söz konusu önergenin yukarıda belirtildiği şekilde uygulanması 

hususunda karar alınmasını arz ederim. Mustafa ÖZUSLU Büyükşehir Belediye Başkanı Vekili. 

(Ulaşım Dai.Bşk.E.467241) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar ilgili Önergenin… 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Ġlgili Önergenin Gündeme alınmasını ve Hukuk – Bütçe – Çevre Sağlık 

Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini öneriyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Plan ve Bütçe… 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Hukuk ve Çevre Sağlık Komisyonlarına acil kaydıyla önerilsin. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 12 no’lu Önergenin                  

Hukuk – Plan ve Bütçe – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Diğer Önergeyi okuyalım.  

 

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. İlimizde 30/10/2020 tarihinde meydana gelen Seferihisar 

merkezli deprem sırasında, Karaburun İlçesi Kösedere Mahallesinde ağır hasarlı tespiti ile yıkılan 
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binalar için alınan Karaburun Belediye Meclisinin 05/10/2021 tarih ve 098 nolu kararı 

doğrultusundaki iş ve işlemlerde kullanılmak üzere ilgi (a) yazıda maddi yardımda bulunulması 

talep edilmiştir. İlgi (b) yazıdaki Karaburun Belediyesi'nin talebi doğrultusunda, KDV dahil 

2.500.000,00 TL bedellik yardımın Belediyemizce 5393 sayılı Belediye Kanununun 75/a ve 5216 

sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 24/c ve 27. maddelerine dayanılarak Karaburun 

Belediyesine verilmesinin Meclis Sayın Heyetince görüşülerek karar altına alınması hususunda 

gereğini arz ederim. Mustafa ÖZUSLU Büyükşehir Belediye Başkanı Vekili. (Fen 

İşl.Dai.Bşk.E.465038) 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Önergenin Gündeme alınmasını ve acil kaydıyla Hukuk ve Plan Bütçe 

Komisyonlarına havalesini öneriyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 13 no’lu Önergenin acil 

kaydıyla Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Nasıl? 

GAMZE GÜL ÇAMUR:  Gündeme alınmasını diyor.  

MECLĠS BAġKANI: Gündeme alınmamıza gerek yok. Sayın BOZTEPE… Hayır, Gündeme 

alınmasına gerek yok da o açıdan. 

SALONDAN: Nasıl gerek yok? Gündeme alınması gerekiyor. 

MECLĠS BAġKANI: Hayır efendim, BaĢkanlık Önergesi Sayın BOZTEPE, BaĢkanlık Önergesi 

tamam. 

  

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Peki, Değerli ArkadaĢlar Ģimdi Gündemimizin Komisyon Raporları bölümüne 

geçiyoruz. ġimdi… 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Komisyon Raporlarımız Ġlçe Meclislerimizin bütçesiyle ilgili. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Sayın Meclis Üyeleri bugünkü, bugünkü Komisyon 

Raporlarımız sağ olsunlar Plan ve Bütçe Komisyonumuz yanılmıyorsam 13 değil mi?                            

SALONDAN: 12 BaĢkan’ım. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: 12. 

MECLĠS BAġKANI: 12 ilçemizin bütçelerini görüĢtüler, karara bağladılar ve Meclisimizin 

Gündemine getirdiler. 1 no’lu Komisyon Raporunda görüĢeceğimiz bütçede benim için de tabii çok 

anlamlı; Bergama ilçesi, Belediye BaĢkanımız Sevgili KardeĢim Hakan KOġTU’da burada. Hakan 

Bey hoĢ geldiniz, hemĢehrimi de görmekten son derece mutluyum yani. Evet, Bergama Belediye 

Meclisi’nde görüĢülen ve Gündemimize alınan Bergama Belediyemizin Bütçesine ait 1 no’lu 

Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, buyurun BaĢkan’ım.  

HAKAN KOġTU: Evet Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Öncelikle Bütçede emeği geçen Komisyon Üyelerimize ve Belediye ÇalıĢanlarımıza çok teĢekkür 

ederim. Tabii bu sene Bergama Belediyesi’nin Bütçesini neredeyse iki katlayarak Gündeme getirdik, 

Bergama’da da, burada da oybirliğiyle geçirdik. Bu açıdan da herkese çok teĢekkür ediyorum. Tabii, 

biz bu bütçeleri yaparken gerçekçi olmaya her zaman dikkat ediyoruz, gelirler ve giderler noktasında. 

Bergama Belediyesi gelirlerini daha iyi bir seviyeye getirebilmesi, yükseltebilmesi açısından da bazı 

çalıĢmalarını yapmakta ve devam ediyor. Özellikle 2021 yılında gelirlerimizi arttırmak adına, güneĢ 

enerjisi santralini yaptık ve hizmete aldık. Bu çok önemliydi Bergama Belediyesi için, çünkü 

gelirlerimiz oldukça düĢük ve bunları arttırmamız gerekiyor. ĠnĢallah 2022’de de yine gelirlerimizi 

arttırıcı bir projemiz daha var, inĢallah bir Meyve ve Sebze Kurutma Tesisi’nde, ki Bergama Ġzmir’in 

en geliĢmiĢ tarım alanlarına, en verimli topraklara sahip bir ilçesi ve önümüzdeki senede inĢallah 

Meyve ve Sebze Kurutma Tesisi’nde hem üreticilerin gelirlerini arttırmak adına, hem de Bergama 

Belediyesi’nin gelirlerini arttırmak adına inĢallah yapmıĢ olacağız ve 2022 Bütçesi, Bergama adına 

bir yatırım bütçesi her Ģeyiyle, Ģu an yapılan birçok çalıĢma var, Ģehrimizde özellikle doğal gaz 

çalıĢmaları hızla devam ediyor. Tabii akabinde yollarımız bozuluyor, kaldırımlarımız bozuluyor, 

bunları hızlıca onarmamız gerekiyor. ġehrin eskimiĢ parklarını yeni yeĢil alanlarını oluĢturmak için 

de yaptığımız birçok proje söz konusu, yeni spor alanları üretiyoruz, yine yeni spor sahaları, spor 
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tesislerini yapacağız, önümüzdeki 2022 Bütçesinde. Restorasyonlarımız çok hızlı devam ediyor, yine 

bu projeler içerisinde Bergama aynı zamanda kadim bir Ģehir, Ġzmir’in 2 UNESCO Ģehrinden biri ve 

bu kadim Ģehirde restorasyon çalıĢmaları da hızla devam ediyor, 2022’de buna yenilerini katıyoruz, 

projelendirmeler devam ediyor, yeni sokak sağlıklaĢtırma cephe iyileĢtirme projelerimiz var yine 

önümüzdeki sene ve Bergama’yı tarımdan, sanayiden, ticaretten, turizmden payını alan, gerçek 

manada payını alan bir Ģehir haline getirmek için arkadaĢlarımızla birlikte gece-gündüz çalıĢıyoruz. 

Ben katkı koyan tüm Meclis Üyelerine, Bütçe Komisyon Üyelerimize, ÇalıĢanlarımıza yeniden 

teĢekkür ediyorum. 2022 Bütçesinin Bergama’mıza, Ġzmir’imize, ülkemize hayırlı olmasını temenni 

ediyorum, saygılar sunuyorum. (2 dakika 47 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim, Sayın BaĢkan’ım. Bergama’mızın Bütçesi Bergama’mıza 

hayırlı olsun diliyorum. 2 no’lu Komisyon Raporu Dikili Belediyemizin Bütçesi. Dikili 

Belediyemizin Bütçesine ait 2 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Dikili Belediyesi 

adına teĢekkür yapacak arkadaĢımız var mı? Buyurun Hüsniye Hanım. Adil BaĢkan Ankara’da 

olduğu için katılamadı.  

HÜSNĠYE YILDIRIM: BaĢkan’ımızın size önce selamlarını iletiyorum, Adil BaĢkanımızın 

hepinize çok selamı var. Değerli BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım 2022 Bütçemiz 

Dikilimize hayırlı, uğurlu olsun. Öncelikle Plan ve Bütçe Komisyonunda çalıĢan arkadaĢlarımıza çok 

teĢekkür ediyorum, arkasından bürokratlarımıza çok teĢekkür ediyorum, sizlere de çok teĢekkür 

ederim BaĢkan’ım. Dikilimize hayırlı, uğurlu olmasını temenni ediyorum. (30 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederiz. 3 no’lu Komisyon Raporu Kiraz Belediyemizin Bütçesi. 

Kiraz Belediyemizin Bütçesine ait 3 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Kiraz 

Belediyesi adına arkadaĢımız Erol Bey buyurun, Erol Bey.  

EROL ÇOMAK: Sayın BaĢkan’ım, Kıymetli Meclis Üyelerimiz öncelikle sizleri sevgi ve saygıyla 

selamlıyorum. 2022 Yılı Kiraz Bütçesinin Kiraz’ımıza öncelikle hayırlı olmasını temenni ediyorum 

ve bu Bütçenin üzerinde çalıĢan Plan ve Bütçe Komisyonu Üyesi ArkadaĢlarımıza, oylamadaki 

Meclis Üyesi ArkadaĢlarımıza ayrı ayrı teĢekkür ediyorum, Bütçemiz Kiraz’a ve Ġzmir’e hayırlı 

olsun, çok teĢekkür ediyorum. (26 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim Değerli KardeĢim. 4 no’lu Komisyon Raporunda 

Beydağ Belediyemizin Bütçesi var. Beydağ Belediyemizin Bütçesine ait 4 no’lu Komisyon 

Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Feridun BaĢkan’ım buyurun. Evet, mikrofonu verelim.  

FERĠDUN YILMAZLAR: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım tabii öncelikle 

kararların hepsinin Beydağ Belediyesi’nden oybirliğiyle gelmesinden çok büyük bir sevinç, kıvanç 

duyuyorum, Beydağlı Meclis Üyelerime özellikle teĢekkür ediyorum. Bu ince, titiz çalıĢmadan dolayı 

da BüyükĢehrimizin Plan ve Bütçe Komisyonuna, Bürokratlarımıza ve bugün bize oy veren tüm 

Meclis Üyelerimize teĢekkür ediyorum. Tabii her sene bir hediyemiz vardı, bu sene kuraklıktan 

dolayı kestanelerimiz biraz geç kaldı ama en kısa zamanda adreslere teslim edilecektir, saygılar 

sunuyorum. (36 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki BaĢkan’ım teĢekkür ederim. Kestane sözünü de not edelim arkadaĢlar, 

özellikle önemli. 5 no’lu Komisyon Raporunda Menemen Belediyemizin Bütçesi var Değerli 

ArkadaĢlar. Menemen Belediyemizin Bütçesine ait 5 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan 

geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Sanıyorum Yusuf, sen buradasın, buyur Yusuf. 

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Sayın BaĢkan, Değerli Belediye Meclis Üyeleri Toplantımız hayırlara 

vesile olsun. 2022 yılı Menemen Belediye Bütçemizin görüĢmelerine normalde Belediye BaĢkanımız 

Aydın BaĢkan katılacaktı, o da Ģehir dıĢında, sizlere çok selamı var, emeği geçenlere de ayrıca 

teĢekkür ediyor. Ben bir teĢekkürü öncelikle Menemen Belediye Personellerimize, Plan Bütçe 

Komisyonunda görev yapan Kıymetli Belediye Meclis Üyelerimize ve tüm Belediye Meclis 

Üyelerimize kabul eden, Belediye Meclis Üyelerimize söylüyorum. Aynı zamanda Plan Bütçe 

Komisyonunda BüyükĢehir’de görev yapan Değerli Belediye Meclis Üyelerimize, Kıymetli 

BüyükĢehir Bürokratlarımıza ve kabul eden hem siz, hem de Kıymetli Belediye Meclis Üyesi 

ArkadaĢlarımıza çok teĢekkür ediyoruz. 2022 yılı Bütçemiz hayırlara vesile olsun. Mali disiplini daha 
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yoğun, kıymetli bir bütçe oluĢturmaya çalıĢtık. ĠnĢallah geliĢen, güzelleĢen ve değiĢen 

Menemen’imizde bütün Belediye Meclis Üyelerimizi sizin BaĢkanlığınızda sadece Grup BaĢkan 

Vekillerini değil, tüm Belediye Meclis Üyelerimizi misafir etmekten onur duyarız, teĢekkür 

ediyorum. (1 dakika 7 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederiz, eli yükseltti, Menemen eli yükseltti. Bu arada Menemen’le 

ilgili ben de birkaç bir Ģey söyleyeyim, ben Menemen’in eniĢtesiyim, onun için Menemen Bütçesi, 

Menemen’inize hayırlı olsun yani biliyorsunuz yarı Menemenli sayılırız yani değil mi? Bergama’da 

doğduk ama Menemen’den evlendik. O açıdan… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet, aynen Yusuf doğru söylüyor yani. Peki, 

teĢekkür ederiz arkadaĢlar. Tabii Ģimdi 6 no’lu Komisyon Raporunda ÖdemiĢ Belediyemizin Bütçesi 

var. ÖdemiĢ Belediyemizin Bütçesine ait 6 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği 

Ģekilde kabulünü Meclisimizin oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Mehmet BaĢkan, buyurun Mehmet BaĢkan.  

MEHMET ERĠġ: Değerli BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım hepinize sevgi ve 

saygıyla, hürmetle ÖdemiĢ sevgisini iletiyorum, selamlıyorum. Ben de öncelikle Belediye çalıĢanı, 

personelimiz ve Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımı, ÖdemiĢli aile olarak, ailesini iyi tanıyan Meclis 

Üyesi ArkadaĢlarımızla birlikte oluĢturulan bütçenin ÖdemiĢ’teki çalıĢmalarında katkı sunan 

arkadaĢlarıma teĢekkür ederim, o bütçemiz buraya geldi. Tüm Meclis Gruplarının olduğu bir 

Komisyonda görüĢülerek kabul edilmesi bizim için de ayrıca bir onur vesilesi. Dilerim hem ÖdemiĢ 

ailesinin Bütçesi, hem de tüm ilçelerimizin bütçeleri BaĢkanlarımızın Ģahsında ilçelerine hayırlı, 

uğurlu olsun, kabul oyuyla benimseyen arkadaĢlarımızın da hediyesi her zaman olduğu gibi yine 

kendi yetiĢtirdiğimiz ödemiĢ patatesi, o da dıĢarıda, sizlere ikram edilecek, kabul ederseniz çok mutlu 

oluruz, hayırlı, uğurlu olsun hepimize. (1 dakika 2 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Hediyenin peĢini böyle olur yani, çıkana verecekler torbayı. Peki, teĢekkür 

ediyoruz BaĢkan’ım sağ olun. 7 no’lu Komisyon Raporuna ait Bütçemiz, KemalpaĢa Belediyemizin 

Bütçesi Değerli ArkadaĢlar. KemalpaĢa Belediyemizin Bütçesine ait 7 no’lu Komisyon 

Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde kabulünü Meclisimizin oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Buyurun Rıdvan BaĢkan, KemalpaĢa adına.  

RIDVAN KARAKAYALI: Evet, 2022 Bütçesini hazırlayan emeği geçen KemalpaĢa’daki bütün 

personelimize ben teĢekkür ediyorum, Meclis Üyesi ArkadaĢlarımın tümüne birden teĢekkür 

ediyorum, BüyükĢehir Meclis Üyesi ArkadaĢlarıma da teĢekkür ediyorum, kabul ettikleri için. 

Herkes,  “Patates dıĢarıda, iĢte yarın kestane gelecek.”  diyor.  Ben de Mayıs’ta kirazın baĢkenti 

KemalpaĢa’dan… Mayıs’ta vermek üzere diyorum hepinize. ġimdi daha ermedi kirazlar.  

MECLĠS BAġKANI: Kiraz dalda.  

RIDVAN KARAKAYALI: Mayıs’ta vermek üzere, dalında olacak o zaman vermek istiyorum, 

hepinize teĢekkür ediyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Peki.  

RIDVAN KARAKAYALI: Ġyi akĢamlar diliyorum. (40 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, Rıdvan BaĢkan çok teĢekkür ederim. ArkadaĢlar,  not edelim herkese bir 

kiraz paketi herhalde bu yani 5’er kilo, kayıt düĢsün diye. Evet, Değerli ArkadaĢlar 8 no’lu Komisyon 

Raporumuz Aliağa Belediye Meclisi’nin Bütçesi, hazırladığı Aliağa Belediyemizin Bütçesi.  Aliağa 

Belediyemizin Bütçesine ait 8 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Sanıyorum Hakan 

Bey, buyurun.   

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis, Kıymetli Ġzmirliler, Aliağa Belediyesi’nin 2022 

Yılı Bütçesi oldukça detaylandırılarak hazırlandı. Bütün Meclis Üyelerine öncelikle bir teĢekkür 

ediyorum. Ama 2021 yılındaki ek bütçeyle beraber hazırlamıĢ olduğumuz bütçenin, Aliağa’ya 

%60’ın üzerinde direkt yatırım olarak harcandı. Önümüzde bir 40 gün daha var, tam rakamı orantısal 

olarak size o 40 gün sonra ya da Faaliyet Raporunda belirlendiğinde burada, bu Meclis’te bütün 

Ġzmirlilere bildireceğim. Bunu oluĢtururken 2021 yılında gururla, onurla söyleyebilirim ki, Aliağa 

Belediyesi, 1 Türk Lirası dahi borçlanma yapmadan bu yatırımları gerçekleĢtirdi. Yine 2022 yılı 

Bütçesini de %60’ın üzerinde Aliağa’ya doğrudan, direkt yatırım olarak harcanacaktır. Bütün 

Ġzmirliye ve Aliağalılara, Aliağa’nın bu geliĢimine gözle görülür bir Ģekilde tanıklık etmelerini 

diliyorum ve bütün Meclisimize ve Ġzmirlilere teĢekkür ediyorum. (1 dakika 27 saniye) 
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MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim, Değerli KardeĢim. 9 no’lu Komisyon Raporunda Bayındır 

Belediyemizin Bütçesi var. Bayındır Belediyemizin Bütçesine ait 9 no’lu Komisyon Raporunun 

Komisyondan geldiği Ģekilde kabulünü Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Bayındır Belediye BaĢkanımız Sayın Uğur DEMĠREZEN 

burada. BaĢkan’ım hoĢ geldiniz, buyurun.  

UĞUR DEMĠREZEN:  HoĢ bulduk Sayın BaĢkan’ım. Ben tabii 1. maddede Bergama’yı görünce 

harf sırasına takılı kaldım ama tabii “Bir pozitif ayrımcılık var bu iĢte.” dedim.  

MECLĠS BAġKANI: Komisyona geliĢ sırasıylaymıĢ.  

UĞUR DEMĠREZEN: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Belediye BaĢkanlarımız, Kıymetli Meclis 

Üyelerimiz, Kıymetli Bürokratlarımız ben 2022 Bayındır Ġlçe Belediyemizin Bütçesinin öncelikle 

ilçeme, daha sonra ilimize hayırlı olmasını temenni ediyorum,  teĢekkür ediyorum. Öncelikle ilçedeki 

Bürokratlarıma, daha sonra buradaki hem Komisyon Üyelerimiz, hem Bürokratlarımıza saygılar 

sunuyorum, hepinize hayırlı akĢamlar diliyorum, sağ olun, var olun. (37 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim BaĢkan’ım, hayırlı olsun. 10 no’lu Komisyon Raporunda da 

Foça Belediyemizin, Meclisin hazırlamıĢ olduğu bütçemiz var. Foça Belediyemizin Bütçesine ait 10 

no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde kabulünü Meclisimizin oylarına 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Evet, kim alıyor? Hakan Bey 

buyurun, buyurun.  

HAKAN BARÇIN: TeĢekkürler BaĢkan’ım. Sayın Meclis, Sayın BaĢkan’ım BaĢkanımızın özellikle 

selamlarını getirdim, kendisi biraz rahatsız, katılamadı.  

MECLĠS BAġKANI: GeçmiĢ olsun, aleykümselâm.  

HAKAN BARÇIN: Foça Meclisimizin Bütçesinin Ġzmir ve Foça’ya hayırlı olmasını diliyorum. Biz 

de ÇeĢme Belediyesi gibi balık için… Yalnız bunu böyle ÖdemiĢ gibi peĢin ödeyemiyoruz, peĢin 

ödenecek bir Ģey değil. Foça’ya bekliyoruz. Bir de gereğini de gelenlerden bekliyoruz, biz küçük bir 

belediyeyiz, Fatih BaĢkan’ımız böyle selamlarını size iletti, ilk fırsatta bekliyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Evet.  

HAKAN BARÇIN: TeĢekkürler. (50 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederiz. Benim davetim var herkes kesesinden yesin yok öyle yani 

öyle, sağ ol, teĢekkür ederiz yani. Nasreddin Hoca gibi yani bu ne ya? Var mı böyle bir Ģey ya?  

SALONDAN: Bütçeyi geri çekelim BaĢkan’ım.  

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar, 10 no’lu Komisyon Raporu sanıyorum tekrar görüĢme ihtiyacı 

var. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet yahu. 

Evet, 11 no’lu Komisyon Raporunda Güzelbahçe Belediyemizin Bütçesi var. Güzelbahçe 

Belediyemizin Bütçesine ait 11 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde 

kabulünü Meclisimizin oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Mustafa BaĢkan, buyurun.  

ÖZDEM MUSTAFA ĠNCE: Değerli BaĢkan’ım, Çok Değerli Meclis Üyelerimiz, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyemizin Çok Değerli Bürokratları, Sevgili Basın Mensupları, Sevgili Misafirlerimiz ve 

evlerinden bizi izleyen Güzelbahçeliler, Ġzmirliler. Güzelbahçe Belediyemiz’den gelen Bütçemizi 

değiĢiklikle Meclisimiz onayladı. BaĢta Sayın BaĢkan’a Çok Değerli Meclis Üyelerine ve Bütçede 

emeği geçen tüm arkadaĢlarıma çok çok teĢekkür ediyorum. Afetsiz, sağlıklı, bütçemizi 

gerçekleĢtirmeyi Allah’tan niyaz ediyorum. ĠnĢallah 2022 yılı sağlıkla ve afetsiz geçer, biz de 

Bütçelerimizi gerçekleĢtiririz. Bundan önceki Güzelbahçe Belediye Bütçeleri gelir ve gider olarak 

%100’e yakın miktarlarda gerçekleĢmiĢ olup, geçtiğimiz yıl bütçemizde ek bütçe yaparak,  

yaptığımız bütçeye Ģu an ki yakın bir Bütçeye gelmiĢ durumdayız. Muhakkak Güzelbahçe 

Belediyesi, önümüzdeki yıl içerisinde bir ek bütçe yaparak gelecektir, Meclis’e tekrar. Ben emeği 

geçen tüm Meclis Üyelerine ve baĢta Sayın BaĢkan’ımıza, teĢekkür ediyorum. Ben vade koyarak 

sözlerimi bitirmek istiyorum ve bir tarih vermek istiyorum. Biz Ġzmir BüyükĢehir Belediyemizle 

Sayın BaĢkanımız Tunç SOYER’in de onaylarıyla Güzelbahçe’de en eski yerleĢim bölgesi olan 

Atatürk Mahallemiz’de biten bir mahalleyi ve bir Vizyon Proje olarak “Atatürk Mahallesi ÇarĢı 

Meydanı”nı yeniledik ve orada yeni bir, büyük Önderimiz Mustafa Kemal ATATÜRK’ün bir atlı 

heykelini yaptık, 29 Ekim’de ilk Törenimizi o bölgede yaptık. Bu projenin gerçekleĢmesinde çok 

Değerli Belediye BaĢkanımız Tunç SOYER’in, Değerli Meclis Üyelerinin çok büyük katkıları var. 

Proje bitmiĢtir, 4 ay içerisinde bitirilmiĢtir. Projenin açılıĢ gününü belirlemek Sayın BaĢkanımız Tunç 
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SOYER’dedir, kendisine bu konuda ve Sayın Mustafa ÖZUSLU BaĢkan’ıma da bilgileri vermiĢtim, o 

gün açılıĢ gününde tüm Meclis Üyelerini Güzelbahçe’de misafir etmek boyun borcumuzdur, hepiniz 

bugünden davetlisiniz. (2 dakika 30 saniye)  

MECLĠS BAġKANI: Eyvallah BaĢkan’ım, teĢekkür ederiz, o günü en kısa zamanda hazırlayalım. Artık 

ne kesecek bilmiyorum yani. Lâhos keser bol bol lâhos keser, trança keser yani ne keser Güzelbahçe? 

Evet Değerli ArkadaĢlar, 12 no’lu Komisyon Raporumuz ve son maddemiz tabii ki Kınık Belediyemizin 

Bütçesi var. Kınık Belediyemizin Bütçesine ait 12 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği 

Ģekilde kabulünü Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Kınık Belediye BaĢkanımız burada mı? Kınık adına… Evet, buyurun Değerli KardeĢim.  

HAKAN ERTANE: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyelerimiz, saygıyla selamlıyorum. BaĢkanımızın 

çok çok selamları var, dıĢarıda olduğu için gelemedi.  

MECLĠS BAġKANI: Aleykümselam.  

HAKAN ERTANE: 2022 yılı Bütçesini onaylayan Bürokratlarımıza, Değerli Meclis Üyelerimize, 

emeklerini esirgemeyen tüm Meclis Üyelerimize çok çok teĢekkür ediyorum, biz bütçemizin ilçemize 

hayırlı olmasını diliyorum, saygılarımla.  (35 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim Değerli KardeĢim, sağ olun. 

 

IV. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

MECLĠS BAġKANI: Değerli Meclis Üyeleri Ģimdi Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri var mı? Yok.  

SALONDAN: VarmıĢ. 

MECLĠS BAġKANI: Var mı? Buyurun Saadet Hanım. Buyurun.  

SAADET ÇAĞLIN: BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım biz dün biraz gecikerek Meclis’e 

katılmıĢtık Nilüfer Hanım’la beraber, Antalya’dan geldik, Antalya’da Sağlıklı Kentler Birliği’nin 36. 

Genel Kurulu yapıldı ve 12. En Ġyi Uygulama Ödülleri verildi Türkiye çapında. Sağlıklı Kentler Birliği, 

105 tane BüyükĢehir ve kentin üye olduğu bir kuruluĢ. Bu ödül töreninde mutluyuz ki, Sağlıklı ġehirler 

Planlaması Kategorisinde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, Sağlıklı Çevre Kategorisinde ve Sağlıklı YaĢam 

Kategorisinde 3 ödüle layık görüldü. TalatpaĢa Bulvarı yükseltilmiĢ yaya geçidi, Peynircioğlu Deresi 

Ekolojik Koridoru ve Toplum Sağlığında Uzaktan Eğitim Modeli ile BüyükĢehir Belediyemiz 3 ödül aldı. 

KarĢıyaka Belediyesi de yine bu törende ödüllerini aldı, biz de Sağlıklı ġehir Planlamasında “Sokak 

Senin”, Sağlıklı Çevre Kategorisinde “Sıfır Karbon Noktası” Projelerimizle ödüllendirildik. Tunç 

BaĢkan’ımıza, Cemil BaĢkan’ımıza ve diğer tüm BaĢkanlarımıza kent ve kentli sağlığını önemseyen 

projeleri ve yatırımları için teĢekkür ediyoruz. Bu projelerde emeği geçen tüm Bürokratlar, çalıĢanlarımız, 

mesai arkadaĢlarımıza da ayrı ayrı teĢekkür ediyoruz, Meclisimizi bilgilendirmek istedim. (1 dakika 39 

saniye) 
MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim, sağ olun. BaĢka Gündem DıĢı KonuĢma Talebi olmadığına 

göre… 

 

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

VI. ALTINCI BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 
MECLĠS BAġKANI: Bir Sonraki Meclis BirleĢimimiz 24 Kasım 2021 ÇarĢamba Günü Saat:16.00’da 

Değerli ArkadaĢlar, saat:16.00’da üzerine bastırarak söylüyorum burada, teĢekkür ediyorum, sağ olun, iyi 

akĢamlar.  

 

   

                                                                                                                       Mustafa ÖZUSLU 

                                                                                                             Belediye BaĢkan Vekili 

                                                                                                                    Meclis BaĢkanı 

 

 

 Deniz BEKTAġ         Dolunay BAYER                 Ali BOR                      Fırat EROĞLU                                                   

Divan Kâtibi                Divan Kâtibi                  Divan Kâtibi                    Divan Kâtibi 

                                                                                                                                     (Bulunmadı) 


